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Protokół Nr VI/2024 z V Sesji Rady Gminy Kawęczyn odbytej w dniu 26 
sierpnia 2024 roku w Urzędzie Gminy w godzinach od 14:30 do 15:42. 
 

W sesji udział wzięli radni Gminy Kawęczyn oraz zaproszeni gości zgodnie z listami 

obecności stanowiącymi załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie VI Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Wystąpienie zaproszonych gości. 

6. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2024; 

b) zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kawęczyn na lata 2024-2030; 

c) poboru podatków w drodze inkasa; 

d) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 

ENERGA-OPERATOR Spółka Akcyjna; 

e) wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych przy drogach 

powiatowych. 

7. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie VI Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

 

Ad. 1.Otwarcie VI Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Otwarcia VI Sesji Rady Gminy Kawęczyn dokonał Łukasz Mila – Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn. Prowadzący powitał zebranych i stwierdził, że w sesji bierze udział 

12-u radnych na stan 15-u co stanowi quorum niezbędne do prowadzenia obrad 

Rady Gminy Kawęczyn i można rozpocząć prawomocne obrady.  
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Ad. 2.Uchwalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad. Przewodniczący Rady 

Gminy zapytał, czy ktoś chciałby wprowadzić jeszcze jakieś zmiany do porządku 

obrad.  

 

Nikt nie wniósł o zmiany. 

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila przeprowadził głosowanie jawne, imienne nad 

przyjęciem porządku obrad.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Karol Rygas, Emilia 

Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Kolenda, Mateusz Pacześny, Piotr Ziółkowski 

 

Porządek obrad w brzmieniu jak wyżej został uchwalony. 

 

Ad. 3.Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Łukasz Mila – Przewodniczący Rady Gminy – zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi co 

do protokołu z V Sesji Rady Gminy Kawęczyn IX kadencji. Uwag nie było. 

Zaproponował, aby protokół przyjąć bez odczytywania, ponieważ był on wyłożony do 
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wglądu w Biurze Rady Gminy oraz przesłany z materiałami na posiedzenie sesyjne i 

nie zgłoszono uwag do jego zapisów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne imienne nad 

przyjęciem protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Gminy Kawęczyn.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Karol Rygas, Emilia 

Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Kolenda, Mateusz Pacześny, Piotr Ziółkowski 

 

Protokół z V Sesji Rady Gminy Kawęczyn został przyjęty bez odczytywania. 

 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nikt z radnych nie miał interpelacji ani zapytań.  

 

Ad. 5. Wystąpienia zaproszonych gości.  

Nikt z zaproszonych gości nie zabrał głosu.  

 

Ad. 6. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2024; 

Skarbnik Gminy Edyta Balcerzak przypomniała, że zmiany, które będą prezentowane 

zostały wcześniej omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy. Pierwsza 
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zmiana dotyczy pisma Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska, który wnioskował o 

zwiększenie środków w wysokości 159 291,02 zł na wykonanie robót dodatkowych 

dla umowy inwestycyjnej na zadanie „Poprawa stanu dróg na terenie gminy 

Kawęczyn - budowa drogi gminnej w miejscowości Tokary Drugie”. Skarbnik Gminy 

E. Balcerzak wyjaśniła, że zwiększenie środków dotyczy nieprzewidzianych robót 

dodatkowych. Podkreśliła, że  zaistniała obawa, że droga nie ma nośności, dlatego na 

pewnym odcinku należałoby ją wzmocnić.  

Następnie Skarbnik Gminy E. Balcerzak przedstawiła zmiany dokonywane przez 

sołectwa w ramach funduszu sołeckiego. Zmiany dokonane przez sołectwa 

przedstawiają się następująco:  

1) Sołectwo Tokary Pierwsze – sołectw likwiduje zadanie zakup materiałów w ramach 

bieżącego utrzymania świetlicy wiejskiej w kwocie 500 złotych, rezygnuje z zadania o 

utrzymanie gotowości bojowej OSP w Tokarach - zakup materiałów o kwotę 3 000 

złotych i z zadania remont kuchni w świetlicy wiejskiej - wykonanie i montaż mebli 

kuchennych - 10 000 złotych, sołectwo przeznacza środki w kwocie 7 000 na remont 

kuchni w świetlicy wiejskiej - zakup materiałów (farby, płytki, kleje), zadanie po 

zmianie będzie opiewało na kwotę 11 000 złotych, ponadto w ramach remontu 

kuchni w świetlicy wiejskiej (usługa) sołectwo zwiększa zadanie o 503,21 zł., 

sołectwo wprowadza nowe zadanie, jakim jest utrzymanie gotowości bojowej - zakup 

rynien, tutaj sołectwo wspomaga zarząd OSP w ramach zadania remontu dachu na 

strażnicy w kwocie 6 000 złotych; 

2) Sołectwo Marianów- Kolonia - sołectwo zwiększa zadanie bieżącego utrzymania 

dróg - zakup materiałów o kwotę 600 zł.,  a także w tym samym zadaniu, ale w 

ramach usług – praca  sprzętu – dokonuje zwiększenia o 1100 zł., zwiększenie 

zadania zakup paliwa, oleju, żyłki do kosy spalinowej, czynności związane z bieżącym 

utrzymaniem placu rekreacyjnego - zwiększenie o 1000 zł., sołectwo zmniejsza 

zadanie zagospodarowanie terenu rekracyjnego poprzez budowę altany o 200 zł., w 

tym samym zadaniu w obsłudze geodezyjnej następuje zmniejszenie zadania o kwotę 

700 zł., a w nadzorze inwestorskim zmniejszenie o 1200 zł., zadanie 

zagospodarowanie terenu poprzez budowę samej altany - zmniejszenie i 

jednocześnie rezygnacja z zadania - 13 000 zł., sołectwo przeznacza środki na 

montaż lampy solarnej - 5 000 zł., zakup namiotu - 4 000 zł., zakup lamp 
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oświetleniowych pod namiot – 1 000 zł., zakup kijów do ogniska - 300 zł. i 

wprowadza również nowe zadanie - jesienne spotkanie kulinarne dla mieszkańców - 

kwota 2100 zł.; 

3) Sołectwo Ciemień – sołectwo dokonuje zmniejszenia w ramach zadania remont 

świetlicy wiejskiej o kwotę 7 000 zł., a środki w całości przeznacza na zakup i montaż 

drzwi do świetlicy wiejskiej, sołectwo zmniejsza zadanie zagospodarowanie placu 

zabaw o kwotę 553 zł., wprowadza nowe zadanie - wyposażenie świetlicy i placu przy 

świetlicy - 1 000 i zmniejsza zadanie wyznaczenie miejsca postojowego pod świetlicą 

o kwotę 447 zł.; 

4) Sołectwo Kawęczyn – sołectwo oprócz kosmetycznych spraw zwiększa zadanie 

utrzymanie gotowości bojowej OSP Kawęczyn w ramach zakupów o kwotę 6200 zł.,                      

a środki na to zadanie przenosi z utrzymania gotowości bojowej - usługa; 

5) Sołectwo Wojciechów – sołectwo rezygnuje z zadania doposażenia świetlicy w 

urządzenia sprzątające oraz środki czystości - 400 złotych, zmniejsza zadanie zakup 

kostki brukowej o 192 złote, sołectwo zwiększa zadanie odnowienie poprzez poprawę 

komina w świetlicy wiejskiej o kwotę 4383 do kwoty 8383 oraz dokonuje 

zmniejszenia dwóch zadań w ramach malowania świetlicy wiejskiej: zakupu 

materiałów o kwotę 783 zł i w ramach usług zmniejszenie o 3 000 złotych. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że kolejne zmiany, są już zmianami wojewody 

wielkopolskiego. Pierwsza z tych zmian dotyczy zwiększenia o 59 596,80 zł. zadań 

bieżących z zakresu administracji rządowej z rezerwy celowej z przeznaczeniem na 

funkcjonowanie Środowiskowego Domu Samopomocy w Młodzianowie. Kolejna 

zmiana wojewody wielkopolskiego, to zwiększenie o kwotę 1 875 zł na pokrycie 

kosztów bieżących funkcjonowania Środowiskowego Domu Samopomocy. Kolejna 

zmiana wojewody związana jest z dostosowaniem do poziomu środków z zakresu 

realizowanego zadania organizacji transportu zbiorowego na wybory do 

Europarlamentu - kwot 2911 zł. Następna zmiana wojewody dotyczy zwiększenia o 

kwotę 1 215 złotych z przeznaczeniem na opłacanie składek na ubezpieczenie 

zdrowotne dla osób pobierających świadczenia o charakterze pomocy społecznej oraz 

kwota 20 000 złotych na dofinansowanie wypłaty zasiłków stałych. Kwota 170 000 

złotych ze środków wojewody wielkopolskiego skierowana została na zadanie 

zalecone w ramach świadczeń rodzinnych oraz na realizację zadań z zakresu 
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funduszu alimentacyjnego. Wojewoda zwiększa środki na zadanie opłacania składek 

na ubezpieczenie zdrowotne za osoby pobierające świadczenia rodzinne oraz zasiłek 

dla opiekuna w ramach pomocy społecznej - kwota 2660 zł. Wojewoda Wielkopolski 

poinformował o zwiększeniu środków z rozliczenia funduszu zadań zrealizowanych w 

ramach funduszu społecznego w roku 2023.  Ogólna kwota zwrotu w ramach 

realizowanych zadań wynosi 162 391,89 zł. Wojewoda Wielkopolski zwiększa zadanie 

w ramach wypłaty wynagrodzeń za sprawowanie opieki, które jest realizowane przez 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w kwocie 1 000 złotych. Kolejna zmiana, to 

zwiększenie dotacji o kwotę 2000 złotych na wypłatę wynagrodzenia za sprawowanie 

i opieki oraz obsługę tego zadania. Kolejna zmiana – kwota 395, 46 złotych z 

przeznaczeniem na uzupełnienie dotacji w ramach wyposażenia szkół w podręczniki, 

materiały edukacyjne, materiały ćwiczeniowe oraz sfinansowanie kosztów zakupu 

tych podręczników. Kolejne zwiększenie w kwocie 34 920 z przeznaczeniem na 

funkcjonowanie Środowiskowego Domu Samopomocy. Skarbnik Gminy wyjaśniła, że 

jest to zwiększona kwota na jednego uczestnika Środowiskowego Domu 

Samopomocy. Kolejne środki z przeznaczeniem dla dzieci będącymi obywatelami 

Ukrainy dotyczą miesięcznego zwrotu kosztów w ramach zadania realizowanego 

przez gminę, to jest 3 130 zł. Następnie Skarbnik Gminy przeszła do omówienia 

zmian, które nie były poddane pod obrady na wspólnym posiedzeniu komisji Rady 

Gminy Kawęczyn. Pierwsza zmiana dotyczy Sołectwa Skarżyn, które dokonało zmian 

w ramach funduszu sołeckiego. Sołectwo rezygnuje  z zadania konserwacji kładki na 

smogu - zakup materiałów o kwotę 3 000 złotych oraz z zadania z zadania remont 

świetlicy wiejskiej – kwota 6028 złotych, a środki przeznacza na zakup wiaty 

przystankowej w kwocie 5 450 złotych oraz jej montaż (usługa) – kwota 900 zł. 

Sołectwo wprowadza również nowe zadanie - zakup stołu do tenisa do świetlicy 

wiejskiej - 2 745,93 zł. Kolejna zmiana dotyczy zwiększenia środków na zadanie 

organizacji zawodów sportowo-pożarniczych o kwotę 10 000 zł. Ostatnia zmiana 

związana jest z przystąpieniem do opracowania dokumentacji projektowo-

kosztorysowej na budowę placów zabaw przy szkołach podstawowych. Skarbnik 

Gminy wyjaśniła, że będziemy starać się o środki zewnętrzne, ale musimy wykonać 

dokumentacje, aby o te środki się ubiegać, dlatego w budżecie zabezpieczamy kwotę 

w wysokości  25 000 zł. na wykonanie tej dokumentacji.  
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Przewodniczący Rady Ł. Mila zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag.  

 

Łukasz Mila  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2024. Odbyło się 

głosowanie jawne imienne. 

 

Z uwagi na problemy techniczne ogłoszono przerwę na czas rozwiązania problemu. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2024; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Karol Rygas, Emilia 

Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Kolenda, Mateusz Pacześny, Piotr Ziółkowski 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr VI/23/2024 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej gminy na rok 2024. 

 

b) zmiany uchwały wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2024-

2030; 

Skarbnik Gminy E. Balcerzak powiedziała, że pierwsza zmiana dotyczy podziału 

nadwyżki z lat poprzednich, która była określona na sesji czerwcowej. W wieloletniej 
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prognozie finansowej podziału tej nadwyżki nie było, dlatego teraz wskazujemy jej 

przeznaczenie jako źródło finansowania deficytu. Kolejne dwie zmiany, które były 

omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy dotyczą lat 2025-2026. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że przystępujemy do nowej procedury przetargowej 

na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych 

z terenu gminy Kawęczyn oraz z punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych. 

Przypomniała, że aktualna umowa obowiązuje od 1 stycznia tego roku do 31 grudnia 

2024, dlatego jesteśmy zobowiązani rozpocząć nową procedurą i wyłonić wykonawcę 

na kolejny okres czasu. Wyjaśniła, że aby przystąpić do procedury przetargowej 

musimy zabezpieczyć środki w wieloletniej prognozie finansowej na przyszły rok na 

to zadanie. Stanowisko merytorycznie odpowiedzialne za przygotowanie tej 

procedury zawnioskowało o szacowaną wartość tego zadania w kwocie 1 390 392,02 

zł. Skarbnik Gminy powiedziała, że ta kwota zostanie przypisana do przedmiotowego 

zadania w ramach uchwały budżetowej na rok 2025. Trzecia zmiana dotyczy również 

Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska, który wnioskuje o kwotę 12 000 złotych z 

przeznaczeniem na prowadzenie badań monitoringowych dla składowisk odpadów 

innych niż objętej i niezabezpieczone w fazie poeksploatacyjnej. Dotyczy to 

zrekultywowanych wysypisk, które funkcjonowały w Milejowie i Wojciechowie, a 

które my jako gmina jesteśmy zobowiązani monitorować poprzez przeprowadzanie 

corocznie badania na obydwóch lokalizacjach. Łączna kwota tego zadania na lata 

2025-2026 wynosi 12 000 zł.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn Ł. Mila zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.   

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag.  

 

Łukasz Mila  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Kawęczyn na lata 2024-2030. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2024-
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2030;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Karol Rygas, Emilia 

Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Kolenda, Mateusz Pacześny, Piotr Ziółkowski 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr VI/24/2024 w sprawie zmiany uchwały 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2024-2030. 

 

c) poboru podatków w drodze inkasa; 

Skarbnik Gminy powiedziała, że jesteśmy już po zebraniach, gdzie zostały dokonane 

przez mieszkańców wybory sołtysów we wszystkich 23 sołectwach z terenu naszej 

gminy. Poinformowała, że uchwała, która określa pobór podatków w drodze inkasa 

zawiera w sobie imienny wykaz sołtysów z całej gminy. Przypomniała, że jeżeli 

nastąpiły zmiany imienne na funkcji sołtysa, jesteśmy zobowiązani do wywołania 

uchwały, która zawiera wykaz sołtysów. W sześciu sołectwa (Będziechów, Marianów, 

Młodzianów, Marcjanów, Milejów i Marianów – Kolonia) mamy zmiany na funkcji 

sołtysa, i w związku z tym jesteśmy zobowiązani do wywołania uchwały, aby sołtysi 

już 15 września mogli dokonać zgodnie z prawem poboru podatków. Przypomniała, 

że uchwała musi zostać opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Wielkopolskiego i wchodzi w życie po upływie 2 tygodni, dlatego jest to ostatni czas, 

aby przyjąć przedmiotową uchwałę.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania.  
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Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila przypomniał, że radni będący sołtysami powinni 

wstrzymać się od oddania głosu. 

 

Łukasz Mila  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie poboru podatków w drodze inkasa. Odbyło się głosowanie jawne 

imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

poboru podatków w drodze inkasa;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Izabela Mirek-

Iglikowska, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło 

BRAK GŁOSU (4) 

Sylwester Kasprzak, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Jolanta Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Kolenda, Mateusz Pacześny, Piotr Ziółkowski 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr VI/25/2024 w sprawie poboru podatków 

w drodze inkasa. 

 

d) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENERGA-

OPERATOR Spółka Akcyjna; 

Przewodniczący Rady Gminy Ł. Mila powiedział, że projekt uchwały był omówiony na 

komisjach.  
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Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn Ł. Mila zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.   

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag.  

 

Łukasz Mila  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 

ENERGA-OPERATOR Spółka Akcyjna. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENERGA-OPERATOR 

Spółka Akcyjna;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Karol Rygas, Emilia 

Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Kolenda, Mateusz Pacześny, Piotr Ziółkowski 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr VI/26/2024 w sprawie wyrażenia zgody 

na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENERGA-OPERATOR Spółka 

Akcyjna. 

 

e) wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych przy drogach powiatowych; 

Przewodniczący Rady Gminy Ł. Mila poinformował, że materiał był omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn Ł. Mila zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.   
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Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag.  

 

Łukasz Mila  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych przy drogach 

powiatowych. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych przy drogach powiatowych; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Karol Rygas, Emilia 

Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Kolenda, Mateusz Pacześny, Piotr Ziółkowski 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr VI/27/2024 w sprawie wstępnej 

lokalizacji przystanków komunikacyjnych przy drogach powiatowych. 

 

Ad. 7. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Jan Gruca - Wójt Gminy Kawęczyn przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta 

Gminy za okres międzysesyjny. 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag.  Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres 

międzysesyjny. 

Łukasz Mila - Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił sprawozdanie z działalności 

za okres międzysesyjny. 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 9. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych.  

Odpowiedzi na interpelacje zostały załączone do porządku obrad wraz z materiałem 

na sesję Rady Gminy Kawęczyn.  

Ad. 10. Zapytania i wolne wnioski. 

Radny S. Kasprzak pytał o termin realizacji inwestycji drogowej dotyczącej budowy 

drogi Kawęczyn – Zosinów.  

 

Wójt Gminy Jan Gruca udzielił informacji, że firma ma rozpocząć inwestycję miedzy 

15 a 30 września. 

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila poruszył temat odbiór odpadów rolniczych. Prosił, aby 

zorientować się, czy ministerstwo zamierza w tym roku przeznaczyć w ogóle jakieś 

środki na ten cel. 

 

Sołtys J. Grzeszkiewicz zgłosił problem z odbiorem opon rolniczych. Wskazał, że 

mieszkańcy nie rozumieją, dlaczego mogą na PSZOK oddać opony samochodowe a 

rolniczych już nie.  

 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że są firmy, które odbierają te opony, ale za 

odpłatnością. Wskazał, że można byłoby spróbować zorganizować jakąś akcję, dzięki 

której można byłoby zebrać opony z terenu całej gminy. Podkreślił, że problem w 

tym zakresie jest dość duży. 

 

Radny A. Kwinciak pytał, czy będzie dodatkowy termin odbioru szkła. 
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Przewodniczący Rady Gminy Ł. Mila powiedział, że na komisjach (na których radnego 

prawdopodobnie nie było) było ustalone, iż pozostajemy przy tych terminach, które 

aktualnie obowiązują (chociażby ze wglądu na koszty częstszego odbioru odpadów). 

 

Wójt Gminy Jan Gruca powiedział, że od stycznia ma wejść kaucja na butelki, dzięki 

czemu odpadów w postaci butelek może być mniej. 

 

Więcej zapytań i wolnych wniosków nie było.  

Ad. 11. Zamknięcie VI Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Łukasz Mila - Przewodniczący 

Rady Gminy Kawęczyn uznał VI Sesję Rady Gminy Kawęczyn za zakończoną i 

zamknął obrady. 

 

                 Protokołowała                                                Przewodniczył 

 

            Magdalena Krakowiak                                            Łukasz Mila 

 


